



寶翠園  
THE BELCHER'S

The Management Office of The Belcher's  
Management Office, Tower 1, Podium,  
The Belcher's, 89 Pok Fu Lam Road, Hong Kong.  
Tel: (852) 2542 7238 Fax: (852) 2542 7188

Updated

Our Ref.: BEL/MO/2022/02/043N

Date : 15 February 2022

To : All Owners/Occupants of The Belcher's  
From : Management Office of The Belcher's

**Re: Update on COVID-19 Case**

Further to the notice dated 14 February 2022 (Ref: BEL/MO/2022/02/040N), we would like to report more on-site staff had been tested preliminarily positive for COVID-19, as summarized below:

| Staff | Department                | Report Date | Last Performed Duty |
|-------|---------------------------|-------------|---------------------|
| 1     | Outsourced security staff | 14/2/2022   | 13/2/2022           |
| 2     | Outsourced security staff | 14/2/2022   | 13/2/2022           |
| 3     | Outsourced security staff | 14/2/2022   | 13/2/2022           |
| 4     | Outsourced security staff | 15/2/2022   | 10/2/2022           |
| 5     | In-house staff            | 11/2/2022   | 8/2/2022*           |
| 6     | In-house staff            | 15/2/2022   | 14/2/2022           |

\*Remarks: (5) Last performed duty on 8/2/2022, and report positive testing result on 11/2/2022 at home.

All the concerned staff have been arranged to leave the estate instantly and other staff with close contact with the above staff have been sent for COVID-19 testing, thorough cleaning and sterilization at their working areas and public utilities had been conducted.

In view of the deteriorating situation, the Management Office has arranged to replace the whole team of the same shift, and requested the security service contractor to prior replace those security manpower with close contacts with the abovesaid concerned security staff in order to prevent further cross infection.

Lastly, the Management Office will continue to step up anti-epidemic measures and strengthen the cleaning and disinfection work at public areas. Once we have any further information, we will inform and update our residents. All owners and occupants are reminded to maintain good personal hygiene, wear well-fitted masks properly and fight the virus together.

Should you have any queries, please feel free to contact the Management Office at 2542 7238.

Sorry for any inconvenience caused.

TC/et





寶翠園  
THE BELCHER'S

The Management Office of The Belcher's  
Management Office, Tower 1, Podium,  
The Belcher's, 89 Pok Fu Lam Road, Hong Kong.  
Tel: (852) 2542 7238 Fax: (852) 2542 7188

更新版

檔案編號：BEL/MO/2022/02/043N

日期：2022年2月15日

致：寶翠園各業戶  
由：寶翠園管理處

**有關：2019 冠狀病毒病個案**

承 2022 年 2 月 14 日的通告(檔案編號：BEL/MO/2022/02/040N)，本處現就題述事宜作出匯報，管理處得悉再有駐場員工證實檢測結果初步呈陽性，資料如下：

| 員工 | 部門     | 報告日期      | 最後工作日期    |
|----|--------|-----------|-----------|
| 1  | 外判保安員工 | 14/2/2022 | 13/2/2022 |
| 2  | 外判保安員工 | 14/2/2022 | 13/2/2022 |
| 3  | 外判保安員工 | 14/2/2022 | 13/2/2022 |
| 4  | 外判保安員工 | 15/2/2022 | 10/2/2022 |
| 5  | 管理處員工  | 11/2/2022 | 8/2/2022* |
| 6  | 管理處員工  | 15/2/2022 | 14/2/2022 |

\*備註：(5) 最後工作日期為 8/2/2022，及於 11/2/2022 於家中接獲陽性結果。

所有受影響員工已即時安排離開本屋苑，相關緊密接觸者亦已前往進行病毒測試，相關工作地點及公用設施已進行全面清潔及消毒。

鑑於情況轉趨嚴重，管理處已安排其他人手調替同一更分的管理處員工，以及要求保安服務承辦商安排人手替換有緊密接觸的保安員工，以避免進一步交叉感染。

最後，管理處亦會繼續實行嚴格的防疫措施及公共設施的清潔消毒。若有進一步消息，將會向各業戶更新資訊。各業戶亦應時刻保持良好的個人及環境衛生，妥善佩戴口罩，攜手將疫情的影響減低。

如有任何查詢，歡迎致電 2542 7238 與管理處職員聯絡。

不便之處，敬請見諒！

TC/et



本文件的版權為寶翠園公契經理人所有，任何人士除非獲寶翠園公契經理人事先書面允許，否則不論在任何地方，以任何方式或為任何目的，不得翻印、轉載或節錄本文件的全部或部分內容。

The copyright of this document belongs to the DMC Manager of The Belchers. No person is allowed to copy, reprint or excerpt the whole or any part in any place, in any mode or form for any purpose, unless he has the prior written permission of the DMC Manager of The Belcher's.